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Yao (Ally) Hu 

Shanghai 

+86 21 6080 0951 

ally.hu@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Investment fund formation and operation 

◼ Asset management 

◼ Private equity and venture capital 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Before joining Han Kun, Ms. Hu practiced law at another well-known law firm in China.  Her main 

practice areas include the formation and operation of onshore and offshore investment funds, asset 

management, and private equity and venture capital. 

Ms. Hu has extensive experience in providing fund formation, operation, and management legal 

services to various types of domestic and overseas funds and fund management institutions, including 

private equity investment funds, private venture capital investment funds, FOFs, QFLP funds, real 

estate funds, secondary funds, government guidance funds, M&A funds, private securities investment 

funds, and contractual funds.  In addition, Ms. Hu represents various domestic and overseas LPs, 

including FOFs, government guidance funds, insurance institutions, listed companies, and large state-

owned and private enterprises in their investments in different types of domestic and overseas funds.  

Ms. Hu also provides compliance consulting services for many fund clients on the operation and 

management of private investment funds post establishment, and provides services for the design of 

internal team incentive plans for many first-tier investment funds.  Meanwhile, Ms. Hu participates 

in the formation of and investment in many trusts and asset management plans, as well as in domestic 

and overseas PE/VC investment and financing projects. 

EDUCATION 
Ms. Hu graduated from China University of Political Science and Law with an LL.B. (Bachelor of 

Laws) degree in 2011, and from the University of Hong Kong with a MCL (Master of Common Law) 

degree in 2012. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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胡瑶 

上海 

+86 21 6080 0951 

ally.hu@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 投资基金设立和运营 

◼ 资产管理 

◼ 私募股权和风险投资 

工作经历 

在加入汉坤之前，胡瑶律师曾在一家国内知名律师事务所执业多年。胡瑶律师的主要执业领

域为境内外投资基金设立和运营、资产管理、私募股权和风险投资等。 

胡瑶律师拥有为不同类型的境内外私募基金及其管理机构，包括私募股权投资基金、私募创

业投资基金、母基金、QFLP 基金、房地产基金、二手接盘基金、政府引导基金、并购基金、

私募证券投资基金、契约型基金等，提供基金设立、运营和管理法律服务的丰富经验，主办

设立了百余支人民币私募基金和美元私募基金。胡瑶律师还代表众多境内外机构 LP，包括母

基金、政府引导基金、保险机构、上市公司、大型国企和民企等，投资于各类境内外私募基

金。同时，胡瑶律师为各基金客户提供基金设立后的运营和管理的合规咨询，并为多家市场

一线基金提供管理团队内部绩效激励制度的设计等法律服务。此外，胡瑶律师还参与众多信

托、资产管理计划的设立和投资项目，境内外投融资项目等。 

教育背景 

胡瑶律师 2011 年毕业于中国政法大学，获得法学学士学位；2012 年毕业于香港大学，获得法

学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


